
PROTOKÓŁ NR IV / 2007 

z IV Sesji Rady Powiatu Chełmińskiego 

odbytej w dniu 24 stycznia 2007 r. 

Sesja odbyła się w dniu 24 stycznia 2007 r.

w siedzibie Starostwa

i trwała od godziny 15:30 do godziny 17:15

Na ogólną liczbę 17 radnych obecnych

na sesji było 14 co stanowi 82% obecności.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Porządek obrad przyjęty w punkcie 3:

1. Otwarcie obrad.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie porządku obrad IV sesji Rady Powiatu.

4. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu.

5. Informacja o pracy Zarządu Powiatu w okresie między sesjami oraz o realizacji  uchwał 

Rady Powiatu.

6. Interpelacje i zapytania.

7. Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chełmińskiego na 2007 

rok.

8. Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Chełmińskiego na 

2007 rok.

9. Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Dróg Publicznych Rady 

Powiatu Chełmińskiego na 2007 rok.

10. Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Powiatu 

Chełmińskiego na 2007 rok.

11. Sprawa  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Ochrony  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  Rady 

Powiatu Chełmińskiego na 2007 rok.

12. Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa i Leśnictwa Rady Powiatu Chełmińskiego 

na 2007 rok.



13. Sprawa  przyjęcia  sprawozdania  z  działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku  w 

Chełmnie za 2006 rok. 

14. Sprawa przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli.

15. Sprawa  ustalenia  regulaminu  dotyczącego  kryteriów  i  trybu  przyznawania  nagród  dla 

nauczycieli. 

16. Sprawa zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich.

17. Sprawa zmiany uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz 

wartości jednego punktu w złotych.

18. Sprawa  uchwalenia  „Programu  współpracy  powiatu  chełmińskiego  z  organizacjami 

pozarządowymi w roku 2007”.

19. Sprawa zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej 

oznaczonej jako działki 81/6, 81/7, 81/8, 81/9 położonej w Chełmnie przy ul. Dworcowa 27, 

stanowiącej własność Powiatu Chełmińskiego.

20. Sprawa przyjęcia budżetu Powiatu Chełmińskiego na 2007 rok.

21. Sprawa zwolnienia z opłat za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu i nowego 

prawa  jazdy w  przypadku  zmiany stanu  faktycznego  w  zakresie  adresu  właściciela  lub 

posiadacza pojazdu oraz kierowcy spowodowanej zmianami administracyjnymi. 

22. Wolne wnioski.

23. Zakończenie.

Do punktu 1.

Otwarcie obrad.

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski  –  dokonał  otwarcia IV  sesji  Rady  Powiatu 

Chełmińskiego. Następnie przywitał radnych, a w ich i swoim imieniu zaproszonych gości oraz 

kierownictwo Starostwa. 

Do punktu 2.

Stwierdzenie quorum.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski –  stwierdził na podstawie listy obecności, że na 17 

radnych  obecnych  jest  14,  wobec  czego  liczba  radnych  jest  wystarczająca  do  podejmowania 

prawomocnych uchwał. 



Do punktu 3.

Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski –  powiedział,  że  porządek  obrad  został  radnym 

dostarczony wraz z materiałami na sesję. Następnie zapytał czy materiały zostały dostarczone w 

ustawowym terminie i czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi co do zaproponowanego porządku obrad 

lub chciałby dokonać jakiś zmian. 

W związku z brakiem uwag uznał, że porządek obrad został przez radnych przyjęty. 

Do punktu 4.

Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Powiatu.

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski –  powiedział,  że  protokół  został  podpisany i  był 

wyłożony do  wglądu  w Biurze  Rady Powiatu.  Następnie  zapytał  czy są  jakieś  uwagi  do  w/w 

protokołu.

W związku z brakiem dyskutantów Przewodniczący obrad poddał w/w protokół pod głosowanie.

Za przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych, bez głosów przeciwnych i wstrzymującym.

Do punktu 5.

Informacja o pracy Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami oraz o realizacji uchwał 

Rady Powiatu w Chełmnie.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski – poprosił Starostę Chełmińskiego o wprowadzenie do 

tematu. 

Starosta Chełmiński – powiedział, że w okresie między sesjami Zarząd Powiatu obradował na 4 

posiedzeniach.  Zarząd  Powiatu  w  okresie  tym podjął  1  uchwałę  zmieniającą  uchwałę sprawie 

powołania przedstawicieli  Zarządu Powiatu w Chełmnie do składu komisji  przeprowadzających 

inwentaryzację mienia Skarbu Państwa przekazywanego na rzecz Powiatu Chełmińskiego. Ponadto 

Zarząd Powiatu przygotował  4  projekty uchwał  Rady Powiatu Chełmińskiego w następujących 

sprawach:

1) zmiany w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz wartości jednego 

punktu w złotych,

2) uchwalenia „Programu współpracy powiatu chełmińskiego z organizacjami pozarządowymi 

w roku 2007”,

3)  zmiany w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej oznaczonej jako 

działki 81/6, 81/7, 81/8, 81/9 położonej w Chełmnie przy ul. Dworcowej 27, stanowiącej 

własność Powiatu Chełmińskiego,



4) zmniejszenia opłat za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu i nowego prawa 

jazdy w przypadku zmiany stanu faktycznego w zakresie adresu właściciela lub posiadacza 

pojazdu oraz kierowcy spowodowanej zmianami administracyjnymi.

Ponadto Zarząd Powiatu:

- opracował  autopoprawkę  do  projektu  budżetu  powiatu  na  2007  rok,  uwzględniającą  m.in. 

wniosek Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu,

- negatywnie  rozpatrzył  wniosek  Związku  Nauczycielstwa  Polskiego  Zarządu  Oddziału  w 

Chełmnie  w sprawie  zwiększenia  w 2007 r.  wynagrodzeń  dla  pracowników administracji  i 

obsługi o 6 %. Zarząd podtrzymał decyzję o podwyżce zaplanowanej w budżecie, czyli 2,5%. 

Zarząd z każdym rokiem widzi potrzebę podniesienia wynagrodzenia w administracji i obsłudze 

i dlatego od 3 lat więcej niż wynosi współczynnik inflacji pensje są podnoszone.

- zatwierdził aneksy nr 6 i 7 do umowy z dnia 1 czerwca 2006 r. z firmą PUHP Maxi – Star 

Konstruktor  w  sprawie  „Budowy Sali  gimnastycznej  dla  Zespołu  Szkół  nr  2  Chełmnie”  – 

zmiany związane są z wprowadzeniem nowego kierownika budowy, kierownika robót branży 

budowlanej  oraz  przedstawiciela  na  placu  budowy,  a  także  ze  zmianą  harmonogramu 

zakończenia prac – następuje przesunięcie o 3 miesiące czyli na dzień 31 lipca 2007 roku. 

- postanowił powołać Kapitułę, która będzie miała na celu wytypowanie najlepszych sportowców 

powiatu  chełmińskiego  w  roku  2006.  Są  w  tej  Kapitule  przedstawiciele  Rady  i  Zarządu 

Powiatu, Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki. 

- przyjął sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Chełmnie za 2006 

rok,

- spotkał  się  z  Przewodniczącym  Rady  Szkoły  ZS  CKP w  Grubnie  w  sprawie  rozpatrzenia 

możliwości przyłączenia Gospodarstwa Rolnego w Mgoszczu do ZS CKP w Grubnie. Wniosek 

został  rozpatrzony  negatywnie.  Zarząd  wróci  do  sprawy  kiedy  Dyrekcja  przedstawi 

kompleksowe rozwiązanie. 

- zatwierdził  sprawozdania  organizacji  pozarządowych  z  wykonania  zadań  publicznych 

zleconych przez Zarząd Powiatu z zakresu kultury, ochrony dziedzictwa i tradycji w 2006 r. 

Powiat  na  konkursy dla  stowarzyszeń,  organizacji  pozarządowych  oraz  klubów sportowych 

przeznaczył kwotę prawie 46 tys. zł, 

- wystąpił do Dyrektorów szkół podległych starostwu aby przygotowali projekty do konkursu na 

zajęcia pozalekcyjne, które będą prowadzone jeszcze w pierwszym półroczu przez kuratorium 

oświaty, 

- wypracował zadania inwestycyjne powiatu chełmińskiego, które powiat zamierza realizować, a 

które wynikają z planu rozwoju lokalnego. Niektóre zadania zostały połączone kompleksowo 

aby była większa możliwość pozyskania środków finansowych. Chodzi między innymi o :



a) modernizacja i rozbudowa drogi powiatowej Dorposz Szlachecki – Unisław,

b) budowa obwodnicy południowej Miasta Chełmna,

c) modernizacja oraz przebudowa drogi powiatowej Lisewo do drogi Krajowej,

d) modernizacja i przebudowa drogi powiatowej Robakowo – Pniewite,

e) modernizacja i przebudowa drogi powiatowej Chełmno – Sztynwag,

f) modernizacja drogi powiatowej Brzozowo – Nawra.

– przekazał  do  Urzędu  Marszałkowskiego  wnioski  o:  modernizację  i  przebudowę  oddziałów 

szpitalnych oraz termomodernizację budynku administracji wraz z zagospodarowaniem terenu 

przy  szpitalu,  modernizacja  i  przebudowa  budynku  ZS  nr  1  wraz  z  salą  gimnastyczną  i 

ogrodzeniem,  doposażenie  szpitala  w  sprzęt,  budowa  centrum  kształcenia  praktycznego  w 

zawodach  rolniczych  oraz  powiększenie  bazy  dydaktycznej  i  modernizację  bazy  hotelowej, 

budowa centrum administracji powiatu chełmińskiego, w związku z nowymi zadaniami należy 

pomyśleć o budowie nowego budynku dla starostwa, modernizacja budynku SOSzW wraz z 

internatem. Są też zadania z zakresu pomocy społecznej oraz zadania w zakresie organizacji 

pozarządowych oraz zadania organizowane przez PUP w Chełmnie.

Zarząd Powiatu przekazał wszystkie uchwały Wojewodzie Kujawsko-Pomorskiemu zgodnie z art. 

78 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym. Ponadto Uchwałę Nr:

– III/25/2006 w  sprawie  ustalenia  wydatków,  które  nie  wygasają  po  zakończeniu  roku 

budżetowego  2006  –  przekazano  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  oraz  do  Wydziału 

Finansowego tut. Starostwa,

– III/26/2006 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXI/246/2005 Rady Powiatu Chełmińskiego z 

dnia 21 grudnia 2005 roku w sprawie przyjęcia budżetu powiatu na 2006 rok – przekazano do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz do zainteresowanych stron.

W związku  z  brakiem  dyskutantów  Przewodniczący  obrad  przeszedł  do  realizacji  następnego 

punktu.

Do punktu 6.

Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący obrad p.  J.  Wojtaszewski – powiedział,  że do dnia sesji  nie wpłynęły żadne 

zapytania i interpelacje i zapytał czy w związku z tym ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie. 

Radny  p.  E.  Osika –  powiedział,  że  w  grudniu  ukazała  się  informacja,  że  interes  publiczny 

ważniejszy  od  prywatnego,  w  związku  z  tym  zapytał  czy  weszły  już  w  życie  przepisy 

znowelizowanej ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie 

dróg krajowych a  to wiąże się z  tym, że z  mocy tej  ustawy,  (ponieważ jak powiedział  pyta o 



obwodnicę) użytkownicy tych terenów po prostu zostaliby uwłaszczeni. W związku z tym jeżeli by 

weszła  w życie  to  sprawa  zdaniem mówcy byłaby rozwiązana  i  przyspieszona,  a  jeżeli  nie  to 

zapytał,  co  na  tym  etapie  na  dzień  dzisiejszy  zrobiono  i  jak  wygląda  sprawa  tej  obwodnicy, 

ponieważ o to pytają mieszkańcy Chełmna. 

Wicestarosta Chełmiński – powiedział, że ustawa weszła w życie i ona powoduje to, że zmieniły 

się  zasady  zarządzania  przestrzenią  przy  tego  typu  inwestycjach  i  jest  to  w  tej  chwili  proces 

uproszczony, czyli należy drogę zaprojektować i wrysować ją w podkłady geodezyjne. Decyzję o 

lokalizacji takiej drogi – mowa o południowej obwodnicy Chełmna, podejmuje w tym przypadku 

starosta, czyli decyzja byłaby podejmowana w Starostwie w Chełmnie i decyzja ta jest jednocześnie 

decyzją  mówiącą  o  przewłaszczeniu  gruntu,  czyli  następuje  w  tym  wypadku  wywłaszczenie 

nieruchomości, przez które ta droga będzie przebiegać. Na dzień dzisiejszy jest to na etapie takim, 

że  droga  ta  została  wstępnie  zaplanowana  i  przygotowywana  jest  w  tej  chwili  procedura 

przetargowa po to aby wybrać projektanta, który będzie już tą drogę projektował w terenie i na tej 

podstawie będzie można przeprowadzić tą procedurę lokalizacyjną. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski –  powiedział,  że  w gwoli  uściślenia,  zapytał  czy 

obwodnica  będzie  budowana  według  koncepcji  zmienionej  ustawy o  drogach  publicznych  czy 

według miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 

Wicestarosta Chełmiński – powiedział, że ustawa, o której jest mowa stwierdza, że w przypadku 

procedur dotyczących lokalizacji dróg publicznych ustawa o zagospodarowaniu przestrzennym nie 

obowiązuje.  Jak  wiadomo,  Gmina  Chełmno  przeprowadziła  całą  procedurę  lokalizacji  według 

ustawy o zagospodarowaniu przestrzennym, a tu ustawodawca zrobił ukłon w stronę budujących 

drogi i zwolnił ich z tej procedury. 

Starosta Chełmiński – powiedział, że są też między innymi już uzgodnienia z Generalną Dyrekcją 

Dróg  Krajowych  i  Wojewódzkim Zarządem Dróg  co  do  wpięcia,  także  te  uzgodnienia  są  już 

zrealizowane i można zacząć procedurę. 

Radny  p.  J.  Chlipała –  zapytał  czy  ta  ustawa  przewiduje  jakąś  rekompensatę  dla  właścicieli 

gruntów, którzy będą wywłaszczeni i jakiego rzędu będzie to rekompensata i z czego to będzie 

pokrywane. 

Wicestarosta Chełmiński – powiedział, że wysokość odszkodowania za grunty przejęte pod drogi 

publiczne będzie ustalana na zasadach określonych w ustawie o gospodarce nieruchomościami, 

gdzie wskazuje się procedury wyceny nieruchomości. 

Radny p. E. Osika – powiedział, że wszystkim wiadomo jest jaka sytuacja była z budową sali 

gimnastycznej w Chełmnie i wiadomo również, że roboty ładnie ruszyły z czego jak powiedział 

mówca należy się cieszyć. Jak powiedział mówca interesuje go jakie ewentualnie Starostwo ma 



zapewnienia, że ta firma będzie to robiła i z tym przesuniętym terminem latem sala gimnastyczna 

zostanie oddana do użytku. 

Starosta Chełmiński  – powiedział, że jest opracowany harmonogram zatwierdzony przez Urząd 

Wojewódzki. Następnie powiedział, że nie ma stuprocentowej pewności, że inwestycję tą ta firma 

zrealizuje, natomiast po zakresie prac, które od grudnia realizują Zarząd jest przekonany, że termin 

ten  będzie  terminem  ostatecznym.  Oprócz  tego,  jeżeli  zadanie  nie  zostanie  zrealizowane  a 

przyczyny będą leżały po stronie wykonawcy będą wówczas nałożone kary, bo za zerwanie umowy 

jest kara w wysokości 10% to jest ponad 300 tys. zł. Ponad to są przewidziane również kary za 

utracone korzyści oraz wykluczenie z zamówień publicznych. Także wykonawca, który zdecyduje 

się na odejście z budowy musi liczyć się z takimi konsekwencjami. 

Radna p. B. Konieczna – powiedziała, że ma pytanie związane z remontem szpitala. Powiedziała, 

że jest dużo pytań dotyczących kosztów tego remontu. 200 tys. zł jest to dla wielu szokująca kwota 

i zapytała czy z ramienia Starostwa ktoś uczestniczył, jakiś inspektor nadzoru budowlanego, żeby 

sprawdzić faktyczne koszty i wykonanie tych prac, czy one faktycznie powinny tyle wynosić i czy 

to zostało zrobione zgodnie z prawem budowlanym. 

Wicestarosta  Chełmiński  –  powiedział,  że  pytanie  takie  zadane  zostało  już  przez  czytelnika 

Gazety Pomorskiej. Wyniknęło ono z tego, iż pytający sądził, że zadanie w kwocie około 200 tys. zł 

składa  się  wyłącznie  z  wybudowania  wiaty,  a  tak  nie  jest.  W  skład  tego  zadania  wchodzi 

wybudowanie wiaty oraz podjazdów. Będzie jeszcze wykonany dojazd od wjazdu głównego do 

podjazdów.  To  łącznie  na  taką  kwotę  zostało  wyszacowane.  Kwota  ta  wynika  z  kosztorysu 

inwestorskiego i przeprowadzonego przetargu. 

Radna p. B. Konieczna – powiedział, że pytała jeszcze, czy ktoś z ramienia Starostwa nadzorował 

to, jakiś inspektor nadzoru budowlanego. 

Wicestarosta Chełmiński  – powiedział, że w ramach bieżącego nadzoru, który jest sprawowany 

nad  ZOZ  –  Em.  Nadzór  ze  strony  starostwa  polega  na  bieżącym  sprawdzaniem  wydatków 

wykonywanych  przez  ZOZ,  natomiast  nie  ma  inspektora  nadzoru  z  ramienia  Starostwa 

Powiatowego, ponieważ na tą budowę zatrudniony jest inspektor nadzoru inwestorskie przez ZOZ z 

zewnątrz. 

Przewodniczący obrad ogłosił 10 min. przerwę od godz. 16:00 do godz. 16:10

Do punktu 7.

Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chełmińskiego na 2007 rok.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski – przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w  druku  nr  1  /załącznik  nr  3  do  protokołu/,  a  następnie  poprosił  Zastępcę  Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej o wprowadzenie do tematu.



Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. B. Konieczna –  omówiła zmiany w planie 

pracy Komisji. 

Starosta Chełmiński – powiedział, że w miesiącu lutym należy określić jaki wydział Starostwa ma 

być kontrolowany. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. B. Konieczna – powiedziała, że Komisja z 

wyprzedzeniem poda jaki to wydział ma być kontrolowany. 

Starosta  Chełmiński –  powiedział,  że  powinien  być  określony  przedmiot  i  podmiot  kontroli, 

ponieważ  to  Rada  zleca  te  kontrole  Komisji  poprzez  przyjęcie  planu  pracy  i  radni  powinni 

wiedzieć, co będzie kontrolowane. 

Przewodniczący obrad p.  J.  Wojtaszewski – powiedział,  że Komisja Rewizyjna jest  organem 

Rady Powiatu i powinno być wyszczególnione co ma być kontrolowane i wydaje się być zasadne to 

co mówi Starosta Chełmiński. 

Przewodniczący obrad ogłosił 5 min. przerwę od godz. 16:20 do godz. 16:25.

Zastępca Przewodniczącego Komisji  Rewizyjnej p.  B. Konieczna –  powiedziała, że Komisja 

poszła na kompromis i upiera się przy tym, że nie ma obowiązku podawania wcześniej co będzie 

kontrolowane.  Następnie  poprosiła  o  wprowadzenie  w  miesiącu  lutym  „Kontroli  Wydziału 

Administracji Architektoniczno – Budowlanej”. 

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski – w związku z brakiem innych dyskutantów poddał 

pod głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  11  radnych,  przy  1  głosie  przeciwnym  oraz  2  głosach 

wstrzymujących.

Przewodniczący  obrad  stwierdził,  że  Rada  Powiatu  większością  głosów  przyjęła  Uchwałę  Nr 

IV/29/07 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Chełmińskiego na 

2007 rok /załącznik nr 4 do protokołu/.

Do punkt 8.

Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Chełmińskiego na 

2007 rok

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w  druku  nr  2  /załącznik  nr  5  do  protokołu/.  Następnie  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  o 

wprowadzenie do tematu. 

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Finansów  p.  M.  Jabłoński  –  powiedział,  że  wszyscy 

otrzymali plan pracy Komisji i ustosunkuje się o zadawanych pytań.



Przewodniczący obrad p.  J.  Wojtaszewski –  zapytał,  czy ktoś z radnych ma pytania do w/w 

projektu uchwały.  W związku z brakiem dyskutantów poddał po głosowanie projekt uchwały w 

w/w sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/30/07 w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu Chełmińskiego na 2007 

rok /załącznik nr 6 do protokołu/.

Do punktu 9.

Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji  Rozwoju Gospodarczego i  Dróg Publicznych Rady 

Powiatu Chełmińskiego na 2007 rok

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w  druku  nr  3  /załącznik  nr  7  do  protokołu/.  Następnie  poprosił  Przewodniczącego  Komisji  o 

wprowadzenie do tematu. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Dróg Publicznych p. Z. Piechota – omówił 

zmiany planu pracy. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski -  w  związku  z  brakiem dyskutantów poddał  pod 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przy braku głosów i wstrzymujących. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/31/07 w 

przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Dróg  Publicznych  Rady  Powiatu 

Chełmińskiego na 2007 rok /załącznik nr 9 do protokołu/.

Do punktu 10.

Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Rady Powiatu 

Chełmińskiego na 2007 rok.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w druku nr 4 /załącznik nr 10 do protokołu/. 

Przewodniczący  Komisji  Edukacji,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  p.  M.  Pilarski  – omówił 

zmiany w planie pracy Komisji. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski  -  w związku  z  brakiem  dyskutantów  poddał  po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 



Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/32/07 w 

sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Edukacji,  Kultury,  Sportu  i  Turystyki  Rady  Powiatu 

Chełmińskiego na 2007 rok /załącznik nr 11 do protokołu/.

Do punktu 11.

Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu 

Chełmińskiego na 2007 rok.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w druku nr 5 /załącznik nr 12 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej p. A. Wiśniewski – omówił 

zmiany w planie pracy Komisji. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski  -  w związku  z  brakiem  dyskutantów  poddał  po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/33/07 w 

sprawie  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Ochrony  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  Rady  Powiatu 

Chełmińskiego na 2007 rok /załącznik nr 13 do protokołu/.

Do punktu 12.

Sprawa przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa i Leśnictwa Rady Powiatu Chełmińskiego 

na 2007 rok.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w druku nr 6 /załącznik nr 14 do protokołu/. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Leśnictwa p. A. Zimon – omówił zmiany w planie pracy 

Komisji. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski  -  w związku  z  brakiem  dyskutantów  poddał  po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/34/07 w 

sprawie przyjęcia planu pracy Komisji  Rolnictwa i  Leśnictwa Rady Powiatu Chełmińskiego na 

2007 rok /załącznik nr 15 do protokołu/.



Do punktu 13.

Sprawa  przyjęcia  sprawozdania  z  działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku  w 

Chełmnie za 2006 rok .

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - poprosił Starostę Chełmińskiego o wprowadzenie do 

tematu. 

Starosta Chełmiński – omówił w/w sprawozdanie /załącznik nr 16 do protokołu/. 

Przewodniczący obrad p.  J.  Wojtaszewski -  w związku z  brakiem dyskutantów przeszedł  do 

realizacji następnego punktu. 

Do punktu 14.

Sprawa przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli .

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w druku nr 7 /załącznik nr 17 do protokołu/. 

Wicestarosta Chełmiński – omówił w/w projekt uchwały. Dodał, że w stosunku do regulaminu, 

który obowiązywał do końca roku, nie ma dodatku dla kierownika schroniska młodzieżowego, jako 

że taki kierownik nie jest zatrudniany. Pozostałe zapisy regulaminu pozostają niezmienione. Zarząd 

Powiatu przeanalizował dodatki do wynagrodzeń, jakie obowiązują w powiatach sąsiednich oraz w 

gminach naszego powiatu i  doszedł  do wniosku,  że dodatki  proponowane w tej  uchwale przez 

powiat chełmiński są z reguły wyższe niż w innych powiatach i gminach, dlatego nie ma podstaw 

aby je podnosić. Stąd Zarząd proponuje, aby przyjąć wysokości dodatków od wynagrodzeń jakie 

obowiązywały w 2006 roku, nie uwzględniając wniosków związkowych o ich podniesienie.

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki p. M. Pilarski – odczytał opinię 

do projektu uchwały w w/w sprawie /załącznik nr 18 do protokołu/. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski  -  w związku  z  brakiem  dyskutantów  poddał  po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  1  głosie 

wstrzymującym. 

Przewodniczący  obrad  stwierdził,  że  Rada  Powiatu  większością  głosów  przyjęła  Uchwałę  Nr 

IV/35/07  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  /załącznik  nr  19  do 

protokołu/.



Do punktu 15.

Sprawa  ustalenia  regulaminu  dotyczącego  kryteriów  i  trybu  przyznawania  nagród  dla 

nauczycieli .

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w druku nr 8 /załącznik nr 20 do protokołu/. 

Wicestarosta Chełmiński – omówił w/w projekt uchwały. Dodał, że Karta Nauczyciela nakłada 

obowiązek corocznego ustalania kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli. Regulamin 

w roku bieżącym został zmieniony w zakresie §12. Chodzi o to, że do tej pory dyrektor ZS nr 1 

miał  uprawnienia  do  przedstawienia  kandydatury  jednego  nauczyciela  do  nagrody  organu 

prowadzącego, a po zmianie ma uprawnienia do przedstawiania dwóch kandydatur. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki p. M. Pilarski – odczytał opinię 

do projektu uchwały w w/w sprawie /załącznik nr 21 do protokołu/. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski  -  w związku  z  brakiem  dyskutantów  poddał  po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  1  głosie 

wstrzymującym. 

Przewodniczący  obrad  stwierdził,  że  Rada  Powiatu  większością  głosów  przyjęła  Uchwałę  Nr 

IV/36/07 w sprawie ustalenia regulaminu dotyczącego kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli /załącznik nr 22 do protokołu/.

Do punktu 16.

Sprawa zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w druku nr 9 /załącznik nr  23 do protokołu/.  Następnie powiedział,  że delegatem jest  Starosta 

Chełmiński i w związku z objęciem stanowiska przez Pana Zdzisława Gamańskiego należy zmienić 

uchwałę.  W  związku  z  brakiem  dyskutantów  poddał  po  głosowanie  projekt  uchwały  w  w/w 

sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/37/07 w 

sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Powiatów Polskich /załącznik nr 24 

do protokołu/.



Do punktu 17.

Sprawa zmiany uchwały w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego oraz 

wartości jednego punktu w złotych.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w  druku  nr  10  /załącznik  nr  25  do  protokołu/.  Następnie  poprosił  Sekretarza  Powiatu  o 

wprowadzenie do tematu. 

Sekretarz Powiatu – powiedział, że jest to uchwała, którą Rada Powiatu przyjmuje co roku i w 

tym  roku  ma  być  zrobione  to  w  ten  sposób  aby  te  wartości  najniższego  wynagrodzenia  oraz 

wartości jednego punktu zostały tak skalkulowane i urealnione aby kierownicy jednostek mieli dość 

dużą elastyczność w regulowaniu tych wynagrodzeń w ciągu najbliższych kilku lat, tak aby Rada 

Powiatu  nie  musiała  co  roku  powracać  do  tematu.  Konstrukcja  wynagrodzeń  pracowników 

samorządowych w jednostkach organizacyjnych jest bardzo dziwna. Wynagrodzenie pracowników 

w tych jednostkach składa się z dwóch części. Pierwsza to najniższe wynagrodzenie, które ustala 

właśnie  Rada Powiatu i  tu proponowana jest  kwota 620 zł oraz iloczynu ilości punktów, które 

przypadają w poszczególnych kategoriach zaszeregowania przez wartość tego punktu. Suma tych 

dwóch  składników  daje  wynagrodzenie  zasadnicze.  Wartości  punktów  proponują  kierownicy 

jednostek w ramach posiadanych środków finansowych. Przyjęcie tej uchwały umożliwi realizację 

podwyżek w jednostkach. 

Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Finansów p. M. Jabłoński – odczytał  opinię do projektu 

uchwały w w/w sprawie /załącznik nr 26 do protokołu/.

Radny p. Z. Piechota – zapytał skąd te 620 zł.

Sekretarz Powiatu – powiedział, że w ubiegłym roku ta kwota wynosiła 590 zł i został założony 

poziom inflacji na kilka najbliższych lat i stąd ta kwota 620 zł. 

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski  -  w związku  z  brakiem  dyskutantów  poddał  po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/38/07 w 

sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz 

wartości jednego punktu w złotych /załącznik nr 27 do protokołu/.



Do punktu 18.

Sprawa uchwalenia  „Programu  współpracy  powiatu  chełmińskiego  z  organizacjami 

pozarządowymi w roku 2007” .

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w  druku  nr  11  /załącznik  nr  28  do  protokołu/.  Następnie  poprosił  Starostę  Chełmińskiego  o 

wprowadzenie do tematu. 

Starosta Chełmiński – omówił w/w projekt uchwały. Następnie powiedział, że Rada Powiatu ma 

obowiązek  corocznego  uchwalania  takiego  programu.  Program  ten  został  skonsultowany  z 

Powiatową Radą Organizacji Pozarządowych. 

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski -  zapytał Starostę Chełmińskiego czy pamięta jakie 

programy Powiat ogłaszał, już te konkretne do realizacji i czy w tym roku się one powtórzą. 

Starosta  Chełmiński –  powiedział,  że  między  innymi  były  ogłaszane  konkursy  na  ochronę  i 

promocję zdrowia, przeciwdziałanie uzależnieniom, ochronę środowiska, upowszechnienie sportu i 

turystyki oraz kultury, sztuki i dziedzictwa kulturowego i działań na rzecz osób niepełnosprawnych. 

Jeżeli chodzi o konkurs dotyczący ochrony środowiska to nie został on rozstrzygnięty ze względu 

na brak zainteresowania. 

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - w związku z brakiem innych dyskutantów poddał po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/39/07 w 

sprawie  uchwalenia  „Programu  współpracy  powiatu  chełmińskiego  z  organizacjami 

pozarządowymi w roku 2007”/załącznik nr 29 do protokołu/.

Do punktu 19.

Sprawa zmiany uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości zabudowanej 

oznaczonej jako działki 81/6, 81/7, 81/8, 81/9 położonej w Chełmnie przy ul. Dworcowa 27, 

stanowiącej własność Powiatu Chełmińskiego.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w  druku  nr  12a  /załącznik  nr  30  do  protokołu/.  Następnie  poprosił  Starostę  Chełmińskiego  o 

wprowadzenie do tematu. 

Starosta Chełmiński – omówił w/w projekt uchwały. Następnie powiedział, że uchwała podjęta w 

tej sprawie w zeszłym roku zakładała zbycie nieruchomości w trybie bezprzetargowym, w związku 

z tym, że na 10 mieszkańców o wykup wystąpiło 5 mieszkańców Zarząd postanowił wystąpić do 

Rady o  zgodę na  zbycie  w trybie  przetargu  ograniczonego dla  mieszkańców mieszkających  w 

sąsiedztwie tej nieruchomości. 



Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Finansów p. M. Jabłoński – odczytał  opinię do projektu 

uchwały w w/w sprawie /załącznik nr 31 do protokołu/.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - w związku z brakiem innych dyskutantów poddał po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  1  głosie 

wstrzymującym. 

Przewodniczący  obrad  stwierdził,  że  Rada  Powiatu  większością  głosów  przyjęła  Uchwałę  Nr 

IV/40/07  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości 

zabudowanej  oznaczonej  jako  działki  81/6,  81/7,  81/8,  81/9  położonej  w  Chełmnie  przy  ul. 

Dworcowa 27, stanowiącej własność Powiatu Chełmińskiego /załącznik nr 32 do protokołu/.

Do punktu 20.

Sprawa przyjęcia budżetu powiatu chełmińskiego na 2007 rok. 

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w  druku  nr  13  /załącznik  nr  33  do  protokołu/.  Następnie  poprosił  Skarbnika  Powiatu  o 

wprowadzenie do tematu. 

Skarbnik Powiatu  – omówiła uchwałę. Następnie powiedziała, że zaplanowany deficyt zostanie 

pokryty z nadwyżek z lat ubiegłych. W ramach zaplanowanych wydatków ogółem udział wydatków 

bieżących stanowi 77% a wydatki majątkowe czyli wydatki inwestycyjne i dotacje inwestycyjne 

zostały zaplanowane w wysokości 23% i jest to kwota prawie 9 mln z i jest to najwyższa kwota 

przeznaczona na inwestycje w jednym roku budżetowym w porównaniu z latami ubiegłymi. Na 

wydatki inwestycyjne w dwóch ostatnich latach powiat wydał niecałe 7 mln zł. Na przełomie lutego 

i marca powiat powinien otrzymać ostateczną kwotę subwencji i jeżeli ona w pełni zabezpieczy 

planowane przez rząd zwiększenia wynagrodzeń dla nauczycieli to wówczas planowane wydatki w 

budżecie  nie  powinny  ulec  zmianie.  Jak  powiedziała  mówczyni  myśli,  że  jest  to  dobrze 

skonstruowany  budżet,  można  go  nazwać  budżetem  rozwojowym  o  czym  świadczy  kwota 

planowanych inwestycji jak również udzielonych dotacji. W tym roku dotacje zostały zwiększone 

dla organizacji pozarządowych. Jest to również budżet bezpieczny, w tej chwili nie ma żadnych 

zagrożeń zrealizowania dochodów w planowanych kwotach. Planowane dochody z tytułu podatku 

od  osób  fizycznych  zrealizowały  się  w  ponad  100%  dlatego  też  w  tym  roku  powinien  się 

zrealizować  zgodnie  z  założeniami  ministra  finansów.  Następnie  powiedziała,  że  chciałaby  w 

imieniu Zarządu Powiatu wnieść autopoprawkę polegającą w załączniku nr 2 na stronie 7 w dziale 

gimnazja na zmianie kwoty 85.165 zł winna być kwota 65.314 zł i jest to błąd rachunkowy oraz na 

stronie 15 w dziale poradnia kwotę 129.129 zł na 87.620 zł.



Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Finansów p. M. Jabłoński – odczytał  opinię do projektu 

uchwały w w/w sprawie /załącznik nr 34 do protokołu/.

Przewodniczący  obrad  p.  J.  Wojtaszewski  -  zapoznał  radnych  z  opinią  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej do w.w projektu budżetu /załącznik nr 35 do protokołu/. W związku z brakiem 

innych dyskutantów poddał po głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 

Za  przyjęciem  uchwały  głosowało  13  radnych  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  1  głosie 

wstrzymującym. 

Przewodniczący  obrad  stwierdził,  że  Rada  Powiatu  większością  głosów  przyjęła  Uchwałę  Nr 

IV/41/07  w  sprawie  przyjęcia  budżetu  powiatu  chełmińskiego  na  2007  r.  /załącznik  nr  36  do 

protokołu/.

Starosta  Chełmiński  –  powiedział,  że  chciałby  w  imieniu  własnym  oraz  całego  Zarządu 

podziękować za przyjęcie budżetu na 2007. Podziękował także całemu Zarządowi, Wicestaroście 

oraz Skarbnikowi Powiatu za cenne wskazówki,  ponieważ opracowanie budżetu było naprawdę 

pracochłonne i żmudne. 

Do punktu 21.

Sprawa zwolnienia  z  opłat  za wydanie  nowego dowodu rejestracyjnego  pojazdu i  nowego 

prawa  jazdy  w  przypadku  zmiany  stanu  faktycznego  w  zakresie  adresu  właściciela  lub 

posiadacza pojazdu oraz kierowcy spowodowanej zmianami administracyjnymi . 

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - przedstawił projekt uchwały w w/w sprawie zawarty 

w druku nr 14 a /załącznik nr 37 do protokołu/. Następnie poprosił Wicestarostę Chełmińskiego o 

wprowadzenie do tematu. 

Wicestarosta Chełmiński – powiedział, że w grudniu 2006 roku zmieniono ustawę prawo o ruchu 

drogowym, która dała upoważnienie radzie powiatu do zastosowania ulgi bądź zwolnienia z opłat 

za wydanie dokumentów w przypadku, gdy zmiana ta wynika z przyczyn administracyjnych. Z taką 

sytuacją  mamy  w  stosunku  do  mieszkańców  wsi  Starogród  Dolny,  którą  ustanowiono 

rozporządzeniem  RM.  Jak  powiedział  mówca,  radni  w  materiałach  na  sesję  otrzymali  projekt 

uchwały z wcześniejszego posiedzenia Zarządu. Ponieważ jednak wpłynął wniosek Wójta Gminy 

Chełmno, aby zwolnić mieszkańców wspomnianej miejscowości od opłat za wydanie dokumentów 

rejestracji  pojazdów i praw jazdy,  który Zarząd na dzisiejszym posiedzeniu postanowił  przyjąć, 

przedłożony został zmieniony projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji  Budżetu i  Finansów p. M. Jabłoński – odczytał  opinię do projektu 

uchwały w w/w sprawie /załącznik nr 38 do protokołu/.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski - w związku z brakiem innych dyskutantów poddał po 

głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie. 



Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Uchwałę Nr IV/42/07 w 

sprawie zwolnienia z opłat za wydanie nowego dowodu rejestracyjnego pojazdu i nowego prawa 

jazdy w przypadku zmiany stanu faktycznego w zakresie adresu właściciela lub posiadacza pojazdu 

oraz kierowcy spowodowanej zmianami administracyjnymi /załącznik nr 39 do protokołu/.

Do punktu 22.

Wolne wnioski.

Przewodniczący obrad p. J. Wojtaszewski – zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w 

tym punkcie.

Radny  p.  E.  Osika  –  powiedział,  że  stawia  wniosek  rozważenia  możliwości  wprowadzenia 

ponownie dyżurów nocnych aptek. Jak powiedział mówca nie jest to jego wymysł a wynika to z 

wielu  wniosków mieszkańców Chełmna dotyczących właśnie  tych  dyżurów. I  jeżeli  nie  będzie 

takiej możliwości to poprosił o uzasadnienie na piśmie. 

Radny p. J. Chlipała – powiedział, że z tego co mu wiadomo na dzień dzisiejszy to Rada ma 

niewielki wpływ na te dyżury nocne i  jest  to tylko i  wyłącznie dobra wola prowadzącego taką 

aptekę. 

Radna p.  B.  Konieczna –  powiedziała,  że  na  jej  ręce  wpłynęła  skarga  odnośnie  konkursu  na 

stanowisko  administracyjne  w  Zespole  Szkół  nr  2  w  Chełmnie,  dotyczy  samego  przebiegu 

konkursu.  Jak  powiedziała  sięgnęła  do  biuletynu  i  oczywiście  regulamin  był  opracowany  ale 

zastanowiło mówczynię to, że wpisano osobę, która wygrała ten konkurs ale nie był podany skład 

komisji. Następnie zapytała czy nie można by aby w przyszłości uniknąć nieporozumień skierować 

do tej komisji osobę z Komisji Edukacji. 

Starosta Chełmiński – powiedział, że zgodnie z kodeksem pracy kierownik jednostki jest osobą 

odpowiedzialną i  nie może samorząd ingerować w sprawy pracownicze. Dyrektor jednostki ma 

takie kompetencje, że on decyduje o tym kogo zatrudnia i Zarząd nie może ingerować w takie 

sprawy ponadto nie może być przedstawiciela ze strony rady powiatu, zarządu w składzie komisji. 

Radny p. Z. Piechota – poprosił o interwencję w sprawie geodezji – chodzi o opłaty. Zapytał czy 

nie można zrobić czegoś żeby płacić w Starostwie tej opłaty skarbowej a nie chodzić do urzędu 

miasta. 

Starosta Chełmiński - jeżeli chodzi o opłatę skarbową to na dzień dzisiejszy tak to przebiega ale to 

ustawodawca  zmienił  przepis,  który  wprowadził,  że  z  dniem  1  stycznia  nie  ma  znaczków 

skarbowych w Starostwie i wszyscy interesanci dokonujący opłat muszą uiszczać opłatę w organie 

podatkowym a takim organem jest urząd miasta. Wystąpiono do burmistrza miasta o to aby rada 

miasta  wyraziła  zgodę na  inkaso.  Jak  powiedział  z  tego  co  wie  to  projekt  takiej  uchwały jest 



przygotowany i  ma  nadzieję,  że  rada  miasta  przyjmie  i  będzie  inkaso  w Starostwie,  ale  może 

potrwać to jeszcze około miesiąca. 

Skarbnik Powiatu – powiedziała, że uchwała, którą podejmie Rada Miasta musi być ogłoszona w 

Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko – Pomorskiego także może to jeszcze potrwać. 

Najprawdopodobniej najwcześniej będzie od 1 marca inkaso. 

Do punktu 23.

Zakończenie. 

Przewodniczący obrad p.  J.  Wojtaszewski – w związku z  wyczerpaniem się  porządku obrad 

dokonał zamknięcia IV sesji Rady Powiatu Chełmińskiego. 

Protokołowała

Anna Swołek

Przewodniczył

Janusz Wojtaszewski


